



MARION ABBOTT

Musical Theatre | Théâtre musical

EMERGING ARTIST STREAM
VOLET ARTISTES ÉMERGENTS

Marion Abbott is a proud graduate of the Musical Theatre Performance Program at Sheridan College. Upon graduating, she was immediately hired to teach for the program and was later named one of the top twenty graduates of the program. She has her Grade 10 Voice and A.R.C.T. in Piano Performance from The Royal Conservatory of Music. Marion has produced over 400 productions in Toronto and other cities. Of the many (many!) shows Marion has worked on, some of her favourites include *The Scarlet Pimpernel*, *All Shook Up*, *Anne and Maud*, *No Safe Harbour*, *Ragtime*, *Streetcar Named Desire* and *Passion*.

As a private teacher, Marion has taught voice, piano and acting for 35 years to students of all ages. From festivals to recitals to performing in Disney World, Marion cherishes her memories of her time with her students dearly. Marion has also uploaded over 1000 accompaniment tracks on her YouTube Channel for Singers and Voice Teachers to utilize: www.youtube.com/c/MarionAbbott Marion is now focusing on her writing. Her first novel will be released this summer and she has written two musicals - *Artsy Girls* and *Upward Climb: The Life Story of Lucy Maud Montgomery*. Marion LOVES Walt Disney and would live in Walt Disney World if that were possible. marionabbott.com - @msmarionabbott



Marion Abbott est une fière diplômée du programme de théâtre musical du Collège Sheridan. Dès l'obtention de son diplôme, on l'a immédiatement embauchée au sein du corps professoral du programme dont elle a par la suite été nommée comme faisant partie de ses vingt meilleurs diplômés. Elle est titulaire d'un diplôme de 10e année en chant et d'un A.R.C.T. en interprétation du piano du Conservatoire royal de musique. Marion a réalisé plus de 400 productions à Toronto et dans d'autres villes. Parmi les (très) nombreux spectacles sur lesquels Marion a travaillé, ses préférés ont été *The Scarlet Pimpernel*, *All Shook Up*, *Anne and Maud*, *No Safe Harbour*, *Ragtime*, *Streetcar Named Desire* et *Passion*.

En tant que professeur particulier, Marion a enseigné le chant, le piano et l'art dramatique pendant 35 ans à des élèves de tous âges. Des festivals aux récitals en passant par les spectacles à Disney World, Marion chérit les souvenirs qu'elle garde de son temps passé avec ses élèves. Marion a également téléchargé plus de 1000 pistes d'accompagnement sur sa chaîne YouTube à l'intention des chanteurs et des professeurs de chant : www.youtube.com/c/MarionAbbott. Marion se concentre dorénavant sur l'écriture. Son premier roman sera publié cet été et elle a écrit deux comédies musicales : *Artsy Girls* et *Upward Climb: The Life Story of Lucy Maud Montgomery*. Marion ADORE Walt Disney et vivrait à Walt Disney World si c'était possible. marionabbott.com - @msmarionabbott